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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:288 Begränsning av detaljplanekravet

Vi vet i dag att vi har bostadsbrist i nästan samtliga kommuner. Detta samtidigt 
som kommunerna har statligt krav att ta emot nyanlända. För att öka 
möjligheten för kommunerna att få fram bostäder behövs både kortsiktiga och 
långsiktiga lösningar. En snabb åtgärd för långsiktig förbättring är att låta 
kommunerna själva avgöra om det krävs detaljplan eller inte. Ett sådant förslag, 
från Alliansregeringen, avslogs av riksdagen i juni 2014. Det var – särskilt med 
facit i hand – mycket olyckligt, och jag kan konstatera att förslaget i dag finns 
med i regeringens så kallade 22 steg för fler bostäder från i juni. 

Det brådskar med att få till förenklingar för våra kommuner.

Med anledning av detta frågar jag statsrådet Peter Eriksson:

 

När kommer statsrådet att presentera förslaget om begränsning av 
detaljplanekravet för riksdagen?

………………………………………

Ewa Thalén Finné (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-11-07
Besvaras senast
2016-11-16 kl. 12.00


